

ST. FRANCIS XAVIER PARISH 天主教聖方濟堂

Marian Month Activities

聖母月活動

MAY 07 SUNDAY 5月7日(主日)

MAY 14

5月14日(主日)

SUNDAY

MAY 21 SUNDAY 5月21日(主日)

MAY 27 SATURDAY 5月27日(星期六)

Spring Tomb Festival 春祭

11:00am Mass starts at 11:00am. In Parish, 9:30am

Cantonese Mass will be suspended once.

上午11時 假逸息墓園內(永光亭)舉行彌撒聖祭。

當日上午9時30分的彌撒暫停一次。

Gardens of Gethsemani (天主教墓園)

15694 32 Ave, Surrey, BC

Marriage Anniversary Mass 2023 2023年慶祝結婚週年夫婦彌撒

1:30pm Archbishop Michael Miller, CSB will be

honoring couples celebrating Milestone

Marriage Anniversary Mass

下午1時30分 溫哥華總主教Michael Miller為所有慶祝特別

結婚週年的夫婦舉行彌撒。

Marian Procession 聖母遊行

12:30noon Our Lady of Sheshan Marian Procession

中午 12 時30 分 佘山聖母敬禮遊行

Bazaar/Singathon 堂區義賣 &百萬唱

10am -8:30pm 上午10至

晚上8時30分

Yummy Food, Performances,

Bouncy Castle, Carnival Games

美食嘉年華,精彩表演,充氣城堡,樂趣遊戲。





悼念盧湛明神父逝世一週年追思彌撒

五月二十日,讓我們悼念尊敬的盧湛明神父「蒙主恩召」一週年,本堂將會在五月二十日 (星期六)早上九時舉行追思彌撒。

我邀請各位教友一起參與,為盧神父感恩祈禱。主佑 李志雄神父

Holy Mass for the One year Commemoration of the passing of Fr. Aloysius Lou

We will remember our dear Fr. Aloysius Lou at a Memorial Mass on Saturday, May 20th at 9am. I invite all parishioners to attend this Mass in honour of Fr. Lou, and to continue to pray for the repoae of his soul.

God Bless,

Fr. Joseph Ly, CSJB

5月5日首瞻禮六(明日)

特别恭敬耶穌聖心早上9:00 英語彌撒

晚上7:30 廣東話及國語彌撒及明供聖體

May 5 (Tomorrow) First Friday Devotion to the Sacred

Heart of Jesus

9:00 am English Mass

7:30 pm Cantonese & Mandarin Mass and Eucharistic Adoration

五月聖母月

聖母月是敬禮聖母的月份,彌撒結束後,我們將在佘山聖母亭唸經敬禮聖母。 如果天氣不合適,我們會在教堂內舉行。

Devotion to Mary in May

May is the Month of Mary, Devotion to Mary is one an important part of the Catholic identity. After the Mass we will say the prayer at the Pavilion of Our Lady of SheShan. If the weather is not suitable, we will say the prayer inside the Church.

5月07日(主日) - 春祭

春祭將在5月07日(主日)上午11時假逸息墓園內(永光亭)舉行彌撒聖祭。春祭是紀念祖先養育劬勞之恩和慎終追遠之日子。請各位教友踴躍參加,為已亡親友、恩人及眾煉靈祈禱。當日上午9時30分的彌撒暫停一次。

Gardens of Gethsemani (天主教墓園)

15694 32 Ave, Surrey, BC V3Z 9V1, Canada

May 07 (Sunday) - Spring Tomb Festival

Spring Tomb festival will take place on Sunday, May 07th at Gardens of Gethsemani and the Mass starts at 11:00am. In Parish, the 9:30am Cantonese Mass will be suspended once. Gardens of Gethsemani (天主教墓園)

5月14日(主日)-溫哥華總主教為所有慶祝特別結婚週年(5至60+)的夫婦舉行彌撒

溫哥華總主教 Michael Miller 將在 5 月 14 日(主日)下午 1 時 30 分,於聖方濟堂為所有在教區內的慶祝特別結婚週年(5, 10, 15, 20, 25, 30, 35, 40, 45, 50, 55 & 60+)的夫婦舉行彌撒,已截止登記。

May 14 - Marriage Anniversary Mass 2023

On Sunday May 14, 2023, Archbishop Michael Miller, CSB will be honoring couples celebrating Milestone Marriage Anniversaries: 5, 10, 15, 20, 25, 30, 35, 40, 45, 50, 55 & 60+ years of marriage. The 2023 Milestone Marriage Anniversary Mass will take place at St. Francis Xavier Parish (428 Great Northern Way, Vancouver), followed by a reception. Registration is closed.

5月21日(主日) - 聖母遊行

溫哥華聖方濟堂將於 5 月 21 日 (主日) 中午 12 時 30 分舉行佘山聖母敬禮遊行,歡迎所有熱心敬愛聖母的兄弟姊妹參加。堂區善會及團體成員與你的制服及善會旗幟參加這項活動。

May 21 (Sunday) – Marian Procession

St. Francis Xavier Parish, Vancouver will organize Our Lady of Sheshan Marian Procession on May 21 (Sunday) at 12:30 noon. We invite all brothers and sisters who will honor Our Lady of Mary to participate. Encourage Sodalities and Groups wear uniform and bring their banner for procession. All parishioners are encouraged to participate.

5月27日(星期六)-堂區義賣/百萬唱

本堂區即將於 5 月 27 日舉行本年度的義賣/百萬 唱,請本堂各團體或善會提交表演項目,以便安排當日的表演時間及順序。另外,如果你還未交囘抽獎券的款項及票根,請儘快交囘,而同時我們尚有額外的抽獎券可供購買。

May 27 - Bazaar/Singathon

We are approaching to the parish annual in-person Bazaar & Singathon on May 27. This is a friendly reminder that parish group and sodality please submit your Singathon performance program for the arrangements and schedules on the day. Also, if you haven't done so, pleas

聖方濟堂電話應用程式

SFX Phone Application

Android:https://play.google.com/store/apps/details?id=church.sfx.news

iOS: https://apps.apple.com/us/app/sfx-parish/id1470032248?ls=1

聖方濟堂臉書 (Facebook)

SFX (Facebook)

https://www.facebook.com/sfxparish/videos/240167557110840/

聖方濟堂 Instagram

https://www.instagram.com/sfxparishyvr/